
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 6. oktober 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål C
Vil ministeren give en opdateret redegørelse for den aktuelle situation og udvikling på 
ulveområdet i Danmark og herunder oplyse, hvor mange ulve der aktuelt er i Danmark, 
hvor de eventuelt befinder sig, og hvor de vandrer? Kan ministeren bekræfte, at der i 
2021 er født tre ulvehvalpe i Klelund Plantage ved Hovborg, og at den danske ulvebe-
stand dermed steg med 30 pct.? Og vil ministeren uddybe sin redegørelse for, hvilke 
initiativer regeringen har taget og arbejder med, herunder opdatere oplysningerne om 
dialog med andre lande og resultater heraf? Der henvises til ministerens svar på MOF 
alm. del - spørgsmål 1410 (20201).
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2020-21, jf. MOF alm. del - 
samrådsspm. BX.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V), Jacob Jensen (V), Pia Kjærs-
gaard (DF) og Lise Bech (DF).

På udvalgets vegne
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